
Rapport från Grundskolenämnd verksamhetsår 2024 

2024 har i stort varit ett lugnt år i grundskolenämnden. Som ledamot har jag kontinuerligt fått 

rapporter om tillståndet för verksamhet, medarbetare och elever i kommunens skolor. De frågor där 

V har tagit debatt om handlar främst om likvärdighet och jämställdhet gällande förutsättningar och 

resultat för kommunens elever samt arbetssituation och arbetsmiljö för lärarna.  

• Vänsterpartiet har vi flera tillfällen lyft frågor om lärarnas arbetssituation, hög och 

oförutsägbar arbetsbelastning höga sjuktal. V har medverkat till att en ny modell för 

fördelning av socioekonomiska resurser genomförts och följs upp. 

• Ekonomiskt har skolorna i Huddinge kommun i stort klarat sig väl. Men vi har ändå 

uppmärksammat tendenser till att spara genom att brett hyvla ner resurserna vilket gör att 

det kan se ut som om inga nedskärningar görs. V har i särskilda yttranden påtalat risker med 

att hyvla resurserna.  

• Segregationen ökar mellan skolorna i Huddinge något som visare sig i att skillnaden på 

skolresultat har ökat mellan olika områden i Huddinge. För en stor grupp elever som går i 

välfungerande skolor och kommer från studievana hem har skolresultaten ökat de sista åren. 

I de skolor som har en stor del nyanlända eller många elever från hem där svenska språket 

har en svagare ställning och utan studievana sjunker i stället resultaten. Huddinges skolor har 

blivit mer ojämlika. Vänsterpartiet har konsekvent  drivit frågor om ökad likvärdighet och att 

motverka segregationen.  
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